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Trafiknämnden 

Yttrande angående redovisning av uppdraget att utreda effekterna av ett antal olika möjliga 

utformningar av en miljözon klass 2 i Göteborg

Socialdemokraterna har över flera mandatperioder arbetat långsiktigt och målmedvetet för att 

förbättra luftkvaliteten i Göteborg, vilket också gett konkreta resultat. Det finns fortfarande mer att 

göra, dagens problem med luftföreningar är inte acceptabla. För oss är det viktigt att de åtgärder 

som genomförs är vetenskapligt underbyggda, effektiva och inte leder till ökad ojämlikhet mellan 

människor. Det är uppenbart att förslaget om miljözon klass 2 inte lever upp till de kraven, vilket 

framgår av den redovisning som presenterats. 

Göteborgarna förtjänar att få ett klart och tydligt besked om hur det blir med miljözonerna. Det är 

viktigt för att folk ska kunna planera sina liv och få vardagen att fungera. Det är olyckligt att en hel 

del partier svajar i denna fråga. Från socialdemokraternas sida är i alla fall budskapet entydigt: Vi 

vill inte ha miljözon klass 2 i Göteborg. 
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